
Na sastanku održanog 04.07.2011, 

Na sastanku nisu došli svi uredno pozvane predstavnice pomoćnih radnika škola zbog godišnjih odmora, 

ali za početak dovoljno da ovaj ogranak pomoćnih radnika započne sa radom. 

 

Raspravljalo se o mogućim aktuelnim i gorućih pitanja koje često muče pomoćne radnijke.Sva prava i 

obaveze često sama po sebi ne mogu da se izformulišu zbog specifičnosti uslova i potreba pri samoj 

organizaciji u školama. 

 

Pričale smo o potrebi jačanja svesti i razbijanje stereotipizacije te profesije. Potreba da se izborimo za 

veću fleksibilnost pri sastavljaju "lista" obaveza pomoćnih radnika i potrebaza rotacija obaveza da se nebi 

nesvesno dobila rodnaneravnopravnost. 

 

Pomenuta kvadratura koja se često nameće pri radu i ne vodi računa o mogućnosti održavanja 

iste.Takodje je pomenuta potreba o veća izdvajanja za sredstva za održavanje higijene i sredstva za 

zaštitu pi radu. 

 

Sastanak je završen sa željama za tesnu i zajednička saradnja u cilju zađtite pomoćnih radnika. 

 

 

 

Sastanku su prisustvovali 
 

Advokatski tim "FBOŠ", 

 

 predstavnici škole "Duško Radovića",  "Đuro Strugar", "Borislava Pekića", "Sjutjeska" 

 

i kao gost, pomoćni radnik "Oslobodioca Beograda". 

 

 

 

Zorica Stojkovski 

 


